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The Jeshua Channelings are a series of spiritual messages about the birthing of Christ
consciousness and the inner transformation from ego to heart. It is written for
lightworkers who want to learn more about their identity and role on earth.

作者介绍: 

Pamela Rose Kribbe (1968) works as a psychic reader and healer in her own practice in
Tilburg, the Netherlands. She obtained her doctorate in the philosophy of science in
1997, after having studied philosophy at the universities of Leiden, Nijmegen and
Harvard (U.S.).
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评论

太美妙了！

-----------------------------
地球改变的时代势不可挡很快来临！嘿
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书评

感谢这本书的作者和翻译者，让我可以通过google不费吹灰之力地找到它(http://www.j
eshua.net/zh/)，在最美丽的语言和思想里得到心灵安抚。感谢神 ：）
曾经几次三番与这本书擦肩而过，不过幸运的是现阶段所有的烦恼似乎又在冥冥之中一
再指引我找到它，然后终于在某一天完全不...  
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